
R StockholmsV stad
Skarpnäcks
stadsdelsförvaltning

Sida 1 (1)

Handläggare
Fabian Lind
Telefon: 08-508 15 087

Till
Skarpnäcks stadsdelsnämnd
2020-04-23

§20
Inkomna medborgarförslag

SKA 2020/98 Bryggan vid lilla överlämnas till Nr1
Sickla stadsdelsförvaltningen

för handläggning

SKA 2020/101 Bryggan vid lilla Överlämnas till Nr2
Sickla stadsdelsförvaltningen

för handläggning



Från:
Till: ska rpnac
Cc:
Bee:
Ärende: Medborgarförslag
Skickat: 2020-03-26 11: 17:49
Bilagor: medborgarförslag.docx
Inbäddade bilagor:

Hej!
Lämnar härmed in medborgarförslag gällande Skarpnäcks Sdf,
bryggan vid Lilla Sickla.

Med vänlig hälsning,



Medborgarförslag

Jag bor och jobbar i Björkhagen och värdesätter och utnyttjar skog och sjö nästan
Bland annat genom paddling och bad nere vid bryggan vid lilla Sickla.

För en tid sedan brann kajakförvaringshuset (tillhörande Lilla Sicklas vänner?) ner vilket
såklart var olyckligt för alla drabbade. Utan huset fick platsen dock ännu mer potential att
utvecklas! Mer ljus släpps in och kajakuthyrningen kan ju lika gärna ligga vid sidan om.

Varför behövs det?
Naturreservatet är superhärligt och tillgängligt för många. Med en mer ordnad plats
kommer det locka ännu fler till platsen och göras tillgängligt även för målgrupper
som normalt inte springer rakt ut i skogen och kastar sig i vattnet från en klippa. Tex
småbarnsfamiljer och äldre.
Platsen blir även mer tillgänglig vintertid för en härlig skridskotur eller bara en liten
utflykt för att grilla en korv.
Se på Nacka kommun och upprustningen av Sickla strandbad mittemot - Sthlms
kommun kan också!
Trots närhet till Sickla badstrand eller Söderbysjön blir detta en ännu närmre plats för
rekreation för medborgarna, tänk ett eget Björkhagen Beach!

Hur ska det göras?
Det kan inte jag avgöra på egen hand och förslag tas företrädelsevis fram ihop med
arkitekt, föreningsliv (scouterna, Lilla Sicklas vänner mfl) och andra engagerade
medborgare.

Något i stil med detta tänker jag ..
- Anlägg en längre brygga med badstege ev även med en fristående brygga längre ut

eftersom läget är nordligt och alltså når inte alltid solen in.
- Anlägg ett trädäck med trappsteg ner mot vattnet på platsen där kajakhuset låg så att

fler kan njuta av platsen samtidigt.
I anslutning - anlägg en grillplats
I anslutning - bygg upp kajakhuset
I anslutning - cykelparkering/cykelställ
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Hej,
Jag skulle önska att man såg över bryggan nere i lilla Sickla nu när kajakhuset brunnit ner.
Den skulle i samband med fix efter branden behöver byggas ut. Framförallt skulle den
behöva bli lite längre så att den kom ut en bit då näckroserna tagit över samt att det kan
vara bra att det är på lite djupare vatten man hoppar ner i (då det slängs ner saker i
vattnet lite då och då). Ett förslag är att bygga ut bryggan ytterligare med en brygga, som
ett Teller liknande.

Bryggan mitt emot på nackasidan har byggts ut (se galen fyll strand på bild) och
efterfrågan är stor på vår sida också (se bild) att också ha möjlighet att njuta av närheten
till vatten och bad. Skickar över bilder från i somras, då vi satt som packade sillar och alla
inte fick plats att sitta/bada på/från bryggan. Många njuter av att även sitta på bryggan
och äta mat då det är fin kvällssol där. Detta bör verkligen uppmuntras och därmed skapa
bra förutsättningar för att fler kan njuta av naturens miljö och dess positiva effekter den
ger.




